
Izjava OHR-a na konferenciji
za  medije  međunarodnih
organizacija u Banja Luci i
Mostaru
Poljoprivreda BiH nazaduje zbog slabih institucija i kontrole

Prvi zamjenik visokog predstavnika u BiH, Donald Hays, jutros
je posjetio uspješnu kompaniju koja se bavi preradom mesa “Mis
Stanić” iz Kreševa. Ova kompanija jedna je od 16 koje su 
dobile sertifikat od hrvatskog veterinarskog zavoda za izvoz
svojih proizvoda u Hrvatsku, ali nedavna pojava kju groznice i
bruceloze je razbila njihove nade da će se probiti na strano
tržište. Ova vrsta izvoza je apsolutno od velike važnosti za
trenutačne  napore  da  se  otvore  radne  mjesta  u  Bosni  i
Hercegovini  te  održi  ekonomski  razvoj.

“Ova kompanija sada sa iščekivanjem gleda na institucije BiH,
veterinarske  službe  i  ministre  poljoprivrede  da  zaštite
njihove interese. Oni moraju osigurati da se ove bolesti stave
pod kontrolu, da se poduzme efikasna operacija čišćenja i da
se ponovo uspostavi povjerenje u BiH proizvode. Nedostatak
profesionalne veterinarske kontrole na graničnim prijelazima,
dovodi BiH u riskantnu situaciju, kazao je ambasador Hays
danas u Kreševu.  I susjedi BiH i Evropska Unija smatraju da
je za to odgovorna država.

Trenutna mogućnost BiH da kontrolira zdravlje životinja se
može porediti sa mogućnostima Europe nakon Drugog svjetskog
rata. Na odgovornim institucijama BiH je da ažuriraju sisteme,
koji štite zdravlje životinja i stoke u skladu sa europskim
standardima.

Jasno je da su ove BiH institucije te koja treba da predstave
naprednu  strategiju,  koja  će  zemlju  izvući  iz  ove  krize.
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Ambasador Hays rekao je i to da trenutnačna situacija više
odgovara uvoznicima nego proizvođačima mesa u ovoj državi.

Druga obljetnica Paddy Ashodwna kao visokog predstavnika

Neki od vas su možda već čuli da se sutra navršava dvije
godine  otkako  je  Paddy  Ashdown  preuzeo  mandat  visokog
predstavnika  za  Bosnu  i  Hercegovinu.

Visoki predstavnik trenutačno nije u BiH, ali vjerujem da ćemo
do kraja dana imati nešto za vas.


